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                                                                         ZAPISNIK 

Sa 3 sjednice Nastavničkog Vijeća održane 31.10.2019 u zbornici škole s početkom u 10:00 sati. 

Ravnateljica pozdravlja sve prisutne te predlaže dnevni red sjednice. 

Predloženi dnevni red sjednice: 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice Nastavničkog vijeća 

2. Usvajanje točaka s prve sjednice Razrednog Vijeća 

3. Aktualnosti 

4. Razno 

Ad1. Zapisnik sa prošle sjednice nastavničkog vijeća je jednoglasno je usvojen. 

Ad2. Nastavničko vijeće je upoznato sa svim točkama Razrednog Vijeća. 

Ad3. Sastalo se Učeničko Vijeće koje ima svoja prava i dužnosti zapisane u Statutu i Pravilniku. Jedna 

od tema na tom vijeću bila je da su učenici predstavnici naveli kako im je teško pratiti sat 

matematike. Na to se se umješao predstavnik 4 razreda i dao im primjedbu da na satu budu pažljiviji i 

da koncentrirano prate te da će onda bit manje problema. 

Psihologica bila je prisutna na konstituirajućoj sjednici Vijeća. Učenici su predložili da im dvije 

nastavnice održavaju sat pomoći iz matematike u Domu.  Psihologica, vodeći se mišlju da nastavnice 

imaju jedan predviđeni sat dopunske nastave u tjednim zaduženjima pitala ih je mogu li ubuduće 

držati taj sat kao dopunsku nastavu matematike učenicima kojiima to gradivo slabije ide.  Dotična 

profesorica je smatrala kako nije adekvatna zamjena profesorici koja taj posao stručno obavlja 

zadnjih 30 godina. 

Spomenuta je i priprema za državnu maturu. 

Tu su nastala dva problema.  

Prvo, profesorica matematike, smatra da je povrijeđena time što se njeno ime spominje u zapisniku 

Vijeća učenika, te što je se htjelo zamijeniti na dopunskoj nastavi drugim profesorima bez prethodno 

njenog znanja a kojeg je pratila psihologica. Na taj način  smatra da je dovedena u pitanje njena 

stručnost te da je javno prozvana i za to velikim dijelom krivi upravo psihologicu koja je po njoj to 

dopustila, i  to učenicima koji su aljkavi  i površni, a što nikako nije trebala. Drugo, smatra da stručne 

osobe moraju imati empatiju i kolegijanost, te smatra kako ovo nikako nije način da se raspravlja o 

nečemu takvom. 

Također, profesorica za ubuduće moli da joj se pomoć ne nameće osim ako je ona izričito ne bude 

tražila, te je naposljetku upitala kolektiv kako bi se oni osjećali na njenom mjestu, prozvani javno na 

sjednici Učeničkog vijeća. 



 
Psihologica replicira navodeći da je ono što ona radi formalno i legalno joj dodijeljen posao koji je ona 

dužna obavljati. Smatra da je dotični učenik trebao imati individualiziran program od samog početka, 

a kako je Nastavničko Vijeće odbilo taj prijedlog smatrajući da mu se može pružiti adekvatna briga  

radi malog broja učenika u školi. Ljuta je jer je se stalno proziva kako radi Učeničkog vijeća tako i radi 

Samovrednovanja. Smatra kako većinu svog posla svog posla ne obavlja valjano samo kako ne bi 

uznemirila kolektiv. 

Jedan profesor komentira kako je u ovom slučaju na strani profesorice budući smatra da je osobno 

imao slično iskustvo nekoliko godina ranije. Smatra da smo godinama previše popuštali učenicima i 

da nas je to koštalo današnjeg ophođenja učenika s profesorima. Jedna profesorica je komentirala 

kako učenici danas namjerno biraju među sobom lošije učenike kao predstavnike Vijeća učenika što 

na kraju rezultira kojekakvim nezgodnim situacijama i to bi se trebalo na neki način spriječiti. 

Izlaganje završava ravnateljica u mirnom tonu navodeći kako se u ničiju stručnost i dobre namjere ne 

bi smjelo dirati. Jedni drugima moramo bit važni i poštivati se, a to znači i oprostiti i ispričati se. 

Učenici ne bi smjeli osjetiti našu napetost i trzavice te to iskorištavati niti da su zbog toga na bilo koji 

način zakinuti. 

Ad4. Ravnateljica je upoznala članove vijeća da je gđa. Anđelka Visković za potrebe svojega doktorata 

zamolila da ispunimo ankete o samovrednovanju škole te će materijali biti podijeljeni idući tjedan. 

Treba ih riješiti uroku od 10 do 15 dana. 

 

Ravnateljica pozdravlja sve prisutne. 

Sjednica je završila u 11:30 sati. 

Zapisničarka Mirta Jelavić Bebić                                                                       Ravnateljica Tamara Plastić 

__________________________                                                                       ________________________ 


